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………………………….      ……………………………. 
Anders Carlsson        Elisabet Aguado 

     

Närvarande:                                    

 

Ordförande:        Anders Carlsson (HSO/RTP-StS)
     

 

Vice ordförande:   Elisabeth Aguado (HSO/IFS) 

      

                                                                                                                                                           

 

Ledamöter                             Anita Runesved (HSO/FHLIS) 

    Sven Bohman (HSO/ÅSS)  

 

 

Frånvarande:   David Källman (RSMH) 

     Svante Norbäck (HSO/Hjärnkraft)                                       

 

                                          

 Sekreterare:    Eva Svedman   

 

         

Tjänstemän:                         Jan Rönnberg, avdelningschef 

    Magnus Björkman, parkingenjör 
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§ 1. Sammanträdet öppnas 

 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna. 

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

 

Dagordningen godkändes.  

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

 

Elisabet Aguado utsågs att tillsammans med Anders Carlsson 

justera dagens protokoll.  

 

§ 4. Föregående protokoll  

 

Föregående protokoll 2014-08-14 godkändes.  

 

§ 5. Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden/Jan Rönnberg 

 

-Tertialrapport 2 

Jan informerar om tertialrapport 2 som i dagsläget inte är klar. 

Det mesta pekar på att samtliga nämndmål uppfylls, liksom 

indikatorerna. MBL-upplagan skickas till rådets ledamöter så fort 

den har godkänts. 

 

- Remissen, Rätt information på rätt plats och i rätt tid, 

inlämning av synpunkter. 

Rådets synpunkter som tillförs remissyttrandet: 

” Det är på tiden att regeringen har tagit tag i den här 

komplicerade frågeställningen om samverkan/direktåtkomst om 

personuppgifter via data mellan landsting, kommun samt privata 

vårdgivare och att man betonar att det ska vara för 

patientens/klientens bästa. Sekretessfrågan är förnärvarande 

luddig mellan olika parter och gagnar inte alltid den enskilde 

personen. Nu när den aspekten också tagits upp så är det viktigt 

att sekretessen ändras så att det verkligen blir till fördel för den 

enskildes hälsa, psykiskt, fysiskt och socialt. I remissen framgår 

det att den enskilde personen ska ge sitt samtycke, vilket 

samtidigt ger möjlighet till delaktighet i sin livssituation.  
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Det föreslås ett undantag till samtycke för de personer som har 

nedsatt beslutsförmåga. Där krävs en extra tydlighet när det kan 

tillämpas.  

 

De aspekter som tas upp i remissen är verkligen en grannlaga 

uppgift som behöver följas upp med jämna mellanrum, då det kan 

finnas risker för missbruk ”.  

 

- Skrivelser till kommande nämndsammanträde 

Information om skrivelserna, Unga utan aktivitetet och 

Fritidsaktiviteter för barn och unga med funktionshinder och 

förvaltningens svar på dessa. Förvaltningens svar ska skickas till 

rådet. 

 

- Övrig aktuell information 

-Förvaltningen svarar rådet på tidigare ställd fråga avseende 

kostnader för hemtjänstinsatser. 

Svar: 

Den enskilde betalar endast för den utförda tiden. Dock, så har 

man ett avgiftsutrymme, vilket avgör vilken kostnad man får och 

avgiften är beräknad på ett spann (antal timmar). Om man inte 

kommer under det spannet så blir det därför ingen reducering av 

avgiften. 

 

-Information/inbjudan till nyinvigning av Startpunkten 

Hjorthagen den 9 september kl 13. 

 

-Information/inbjudan till Trygghetskonferensden 20 oktober kl 

08.00 – 15.30. 

 

§6. Övrigt 

-Rådet, Elisabet Aguado föreslår att förvaltningen undersöker om 

och hur många av socialpsykiatrins boendestödjare har case 

manager- utbildning, gällande både SoL och LSS. Elisabet ser att 

det finns ett behov av det och föreslår att förvaltningen satsar på 

utbildning. Förvaltningen tar med sig frågan. 

  

-Adress- och telefonlistan justeras. 

 

§7. Träff med Magnus Björkman i Tessinparken 

-Rådet har tidigare påtalat att utegymmet i Tessinparken, som är 

avsett till äldre/funktionsnedsatta, brister i funktion. Därför 

träffar rådet parkingenjör Magnus Björkman på plats i 

Tessinparken för att mer specifikt peka på bristerna. En lista 
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upprättas med det som bör påpekas. Magnus åtar sig att samverka 

med förvaltningen kring en förbättring. Bl a påpekas att: 

 Gummimatta saknas som dämpning vid fall. 

 Vissa moment anses vara felplacerade/för hög fallhöjd. 

 Hög skaderisk. 

 Instruktör önskas. 

 Egen tid för äldre och funktionsnedsatta, dvs då ska inte 

redskapen användas som lekpark. 

 

Rådet tar även upp med Magnus att parkbänkarna är ofta 

smutsiga (fågelbajs). Vidare att det saknas avfasningar, 

trottoar/gata, på många ställen till och från parken. Idag är det 

svårt för rullstolsburna och även för personer med rullator. Rådet 

påtalar att det generellt i staden saknas avfasningar. 

 

§8. Nästa möte och avslutning 

 

2 oktober, 6 och 27 november. 

 

§9. Avslutning 

 

Ordförande Anders tackar för dagens sammaträde. 

 

 

 


